

## 求大君王來臨

敬拜讚美

## Come, Thou Almighty King

等候至大的神和我們救主耶穌基督的榮耀顯現。 多2:13

何統雄譯, 1982

From George Whitfield Hymnbook, 1757

ITALIAN HYMN (Trinity) 6.6.4.6.6.6.4

Felice de Giardini, 1716-1796

5 3 1 | 2 7 | 1 -- | 1 2 3 | 4 5 4 3 | 2 -- |



1. 求大君王來臨, 容我讚美祢名,  
 2. 懇求化身之聖靈, 佩此刻真臨, 見寶劍, 證  
 3. 求保惠師之聖靈, 此當受萬民頌揚,  
 4. 三一真神至上, 當受萬民頌揚,

1. Come, Thou al- mighty - y King, Help us Thy name to sing,  
 2. Come, Thou In - car - nate Word, Gird on Thy might - y sword,  
 3. Come, Ho - ly Com - fort - er, Thy sa - cred wit - ness bear  
 4. To Thee, great One in Three, E - ter - nal prais - es be



5 3 1 | 5 -- | 2 3 4 | 3 . 2 1 | 2 3 4 |



高聲稱頌。惟祢尊榮至聖。惟祢完  
 垂聽禱告。施恩是榮與衆至聖。使主聖  
 顯出世神聖。祢願榮耀中得見真神住聖  
 Help us to praise! Fa - ther all glo - rious, O'er all vic-  
 Our prayer at - tend; Come, and Thy peo - ple bless, And give Thy  
 In this glad hour: Thou who al - mighty art, Now rule in  
 Hence ev - er - more: Thy sov - reign maj - es - ty May we in



3 . 2 1 | 1 3 5 | 5 . 6 5 | 4 3 2 | 1 -- || 1 -- || 1 -- ||



全得勝, 懇求萬古之神, 治理統領。  
 道人昌盛, 聖潔治永義的靈, 使使成聖。  
 人貴心威嚴; 敬愛, 尊崇, 奉獻, 聖靈永恆不變。阿們。

to - ri - ous, Come, and reign o - ver us, An - cient of Days!  
 word suc - cess; Spir - it of ho - li - ness, On us de - scend!  
 ev - 'ry heart, And ne'er from us de - part, Spir - it of power!  
 glo - ry see, And to e - ter - ni - ty Love and a - dore! A - men.



Wait for...the glorious appearing of our great God and Savior, Jesus Christ. Titus 2:13

ADORATION AND PRAISE